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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/9 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 28.10.2022. 

 

 

ZAPISNIK 

16. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 28. listopada 2022. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 16.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima dame i gospodo, evo danas sam sazvao 16. sjednicu 

Gradskog vijeća koju sam zakazao u 16.00 sati, pa kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, 

pa molim gosp. Igora Rizmanovskog da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja Gračanin, 

Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Marija Lindić, Darko Lisec, 

Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Željko 

Stanec, Miran Šoić 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Ivan Horvat – opravdao izostanak, Tatijana Lenart - opravdala izostanak  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 19 vijećnika, a 2 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 16. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Željko Radovanić, Zvonko Župančić, Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 
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- Toni Pavičić, savjetnik za upravljanje imovinom, strateško planiranje i poslove u komunalnom 

gospodarstvu u Upravnom odjelu za gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno, potrebno je 

verificirati Zapisnika 15. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 28. rujna 2022. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

 

GORAN GORŠE –  Prošli puta nisam bio na sjednici Gradskog vijeća, pa sam pročitao 

Zapisnik, dobio sam ga na uvid. Želio bih se referirati samo na jednu točku uvažene vijećnice gđe 

Jančikić gdje je prozvala člana Fokusa koji je kandidirao gđu Vesnu Radinčić za Nagradu za 

životno djelo. Interesira me tko je taj član Fokusa, ako nam može malo bolje pojasniti i tko je točno 

imenom i prezimenom ta osoba koja je kandidirala gđu Vesnu Radinčić za Nagradu za životno 

djelo? 

Drugo, ako se već proziva nekoga da je radio političku namještaljku bilo bi lijepo da ga se 

prozove kada je on na Gradskom vijeću. 

 

MIRAN ŠOIĆ – To je više pitanje za Aktualni sat, a ne primjedba na Zapisnik. Zapisnik 

je zapisnik i u njemu se konstatira što je bilo. 

Da li još netko ima na tekst Zapisnika primjedbu?  

 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 15. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 28. rujna 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 "za" 

i 1 „protiv“) donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 28. rujna 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje Prijedlog dnevnog reda kojeg ste dobili uz poziv? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 

2023. i 2024. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2022. godinu 

3. Prijedlog IV. izmjene Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu 

4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj, malo gospodarstva, poljoprivrede 

i turizma Grada Samobora za 2022. godinu 

5. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu 

6. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. 

godinu 

7. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2022. godinu 

8. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa ponašanja nositelja političkih 

dužnosti Grada Samobora  

9. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Eugena Kvaternika u 

Samoboru 

10. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor 

d.o.o. u svrhu izgradnje Breganskog kolektora 

11. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN 

d.o.o. u svrhu građenja građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod 

– na k.č.br. 2938 i 3091, k.o. Konšćica 

12. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN 

d.o.o. u svrhu građenja građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod 

– na k.č.br. 5179, 5505, k.o. Samobor te k.č.br. 3080/1, k.o. Slani Dol 

13. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statutarne odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Mihaela Šiloboda  

14. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Izvor 

15. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Grigor Vitez 

16. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i 

dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez  

17. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i 

dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Izvor 

18. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora 

19. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj, 

kolovoz i rujan 2022. godine 

20. Ostale informacije 
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MIRAN ŠOIĆ – Kao što je uobičajeno otvaram naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu 

postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, 

gradonačelnici, zamjeniku gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora.  

 

 Ima li pitanja? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ – Pripremila sam dva pitanja, ali prvo ću se referirati na ovo 

pitanje gosp. Goršea. Ja nemam problema s tim što sam rekla na prošloj sjednici. U materijalima 

smo dobili da ste konkretno vi predložili gđu Radinčić. Moje razmišljanje i moj stav je da se za 

Godišnju nagradu predlažu osobe negdje na završetku svog životnog puta, profesionalnog puta, ne 

ulazim u to da gđa Radinčić nije vrijedna sugrađanka našeg grada i da nema rezultate. Međutim, 

smatram da ona ima dosta toga dati i za ovaj grad i za mlade ljude, za razliku od nekih drugih ljudi 

koji su možda zaslužniji. Sam pojam Nagrade za životno djelo podrazumijeva neku zaokruženu 

priču i da se onda ljudi nagrade za svoj cjelokupni nekakav angažman. Vidi se da ste vi to predložili. 

Znam da svatko predlaže ljude koji su im bliski po nekakvoj profesionalnoj priči ili po nečemu, to 

je bila samo moja primjedba. 

Prvo pitanje imam za gosp. Marinka Džepinu, ne znam, ne vidim ga tu, nema ga. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Možete postaviti pitanje, pa ćete dobiti pisani odgovor. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ – Možda može netko iz njegovog ureda dati odgovor. Zanima me, 

kako napreduju radovi na obnovi zgrade gradske uprave, na Trgu kralja Tomislava 5, i jesu li novci 

došli? Koliko znam postoje određeni rokovi do kade se to treba potrošiti i napraviti. Prije par dana 

sam bila u upravi i nisam primijetila da se nešto radi. Čisto me zanima da li će se uspjeti ispoštovati 

rokovi, da neće možda doći do situacije da moramo vraćati novce. 

Drugo pitanje je za pročelnika Radovanića. Zanima me što se tiče proračuna, rebalansa i 

budućeg proračuna za iduću godinu. Koliko se planira nepotrošenih novaca iz ove godine prebaciti 

u slijedeću godinu? Također, molim informaciju o stanju na gradskom računu s datumom drugi 

jedanaesti 2022. godine, u pismenom obliku? 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Malo se iskreno čudim pitanju, zato što mi do 15. veljače, kada 

podnosimo Godišnje izvješće, ne znamo koliki je višak prethodnog razdoblja. Dakle, ne može se 

znati, ovo bi bilo sve gatanje. Ono što vam moram reći i što je sada bilo vidno u devetomjesečnom 

izvješću da se radi o iznosu preko šezdeset milijuna kuna. Koliko će to biti u ova tri mjeseca, da li 

će se to povećavati ili će doći rashodi, jer vidite da u zadnje vrijeme ima podosta građevinskih 

investicija i gradilišta. 

Stanje na drugog jedanaestog, dat ću vam odgovor, krećemo se iznad sedamdeset milijuna 

cijelo vrijeme. Ako vas to zadovoljava. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

GORAN GORŠE – Samo ću kratko replicirati na ove navode koje je kolegica Jančikić 

izgovorila. Dakle, upravo ste svi mogli čuti da je imenom i prezimenom rekla da sam osobno ja 

kao Goran Gorše predložio Vesnu Radinčić, što nije točno. To je potpuno netočna informacija. 

Znači, udruga u čijem sam ja predsjedništvu, ali udruga je predložila kao pravna osoba gđu Vesnu 

Radinčić, a ne ja kao osoba. Dakle, to je nešto što se treba promijeniti i to molim da uđe u Zapisnik. 
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Druga stvar, pročitao sam u Zapisniku da piše da je to politička namještaljka. To je još jedan 

moment za koji apsolutno, nisam bio ovdje prisutan, mogu argumentirati da to nije točno. Znači 

nije politička namještaljka, već postoji odbor koji o tome odlučuje. Ono što je isto tako važno, rekla 

je član Fokusa. Dobro, može reći član Fokusa, a ja ću vam reći ovdje da sam simpatizer Fokusa. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Tko se dalje javlja? 

 

NIKA FLAISS – Imam samo jedno kratko pitanje, a pitaju me kroz Sportski savez. Koji je 

plan i što će se događati sa sportskim školskim igralištem u Langovoj? To pitaju, čak i roditelji, ali 

više manje sportske udruge. 

 

PETRA ŠKROBOT – Tema Langove se već više puta protezala i kroz Gradsko vijeće i 

imali smo tribinu za Gradsku četvrt. Rečeno je da ćemo sjesti, s obzirom da je tamo bio u planu 

jedan objekt Zajednice tehničke kulture, ali onda se dosta ljudi iz Gradske četvrti javilo po pitanju 

igrališta i da je to jedino igralište u tom dijelu grada, dugi niz godina. Tako da ćemo sjesti svi 

zajedno i vidjeti koje je najbolje rješenje za to. Rekla sam da nećemo ništa nikome nametati, 

sastanke smo već odradili i s gosp. Vlainićem i gosp. Črnjakom, bili su na sastanku, i bila je gđa 

Jadranka Duić iz Zagrebačke županije. Svi smo zajedno sjeli po temi tog centra, odnosno projekta 

vezanog uz Zajednicu tehničke kulture, on sam u svom projektu ima obuhvaćeno i igralište uz taj 

objekt, ali vidjet ćemo hoće li to zadovoljiti stanovnike tog dijela grada. Vjerujem da ćemo naći 

neko zajedničko najbolje rješenje. Gosp. Vlainić je čak rekao da je njemu bitno da projekt ide, a da 

nije bitno da to bude isključivo u Langovoj, kako je bilo predviđeno. Tako da sigurno vjerujem da 

ćemo naći najbolje rješenje i za igralište i za pokretanje projekta. Evo, to je neki smjer za dalje. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja za riječ? 

 

DAVOR DANIČIĆ – Evo, sada prije nekih par minuta dobio sam jedan upit građana, a svi 

i znate da je u Policijskoj postaji Samobor ukinut Ured hrvatskih pošta. Ljudi mole, da li može 

Grad utjecati na to da se to vrati natrag? 

 

PETRA ŠKROBOT – Već smo razgovarali u sklopu naših sastanaka, dani otvorenih vrata, 

ili kada imamo sastanke s građanima, i već smo dobiti tu sugestiju. Vidjet ćemo s Hrvatskim 

poštama što možemo napraviti po tom pitanju. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Nika mi je ukrala jedno pitanje, a vezano za Centar tehničke kulture. 

To sam najavio na prošloj sjednici, mi smo podnijeli dva zahtjeva prema Zakonu o pravu na pristup 

informacijama, vezano za trenutno važeće ugovore Grada s društvima Samoborček i Autoturist. To 

smo dobili u ponedjeljak, nisam baš stigao sve detaljno s nekim ljudima prokomentirati, ali me 

sada zanimaju dvije stvari, koje nisam uspio iščitati, nisam pravnik niti blizu, pa ako mi netko može 

dati pojašnjenje. Znači, ono što sam vidio, taj glavni ugovor o obavljanju komunalnog linijskog 

prijevoza putnika na području grada Samobora, njega je potpisao prvog četvrtog dvije tisuće 

dvadeset prve godine s Autoturistom Krešo Beljak. Ono što je gradonačelnica kasnije potpisivala 

su bili ustvari aneksi, odnosno aneksi ugovora o subvencioniranju učeničkih pokaza, prijevoza 

putnika s invaliditetom, umirovljenika, koji su potpisani s oba društva. Sada me zanima konkretno, 

ono što je gosp. Beljak potpisao, ako netko ima saznanje, zašto se to samo potpisalo s Autoturistom, 
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a gdje je tu Samoborček? Kako uopće Samoborček obavlja prijevoz, tu mi nije jasna pravna forma, 

komunalne linije na području grada Samobora. Kako mi uopće sklapamo anekse ugovora o 

subvencioniranju linije za učenike, invalide, umirovljenike, sa Samoborčekom s kojim uopće 

nemamo potpisan ugovor o obavljanju komunalnog linijskog prijevoza. Gdje je onda utvrđen taj 

vozni red i linije koje Samoborček obavlja. Ako mi netko može dati samo pojašnjenje. 

Još samo potpitanje, ako dopustite. U ugovoru uopće nisam nigdje vidio penalizaciju i 

raskid ugovora, koje su uopće mogućnosti u tom slučaju. Znam da je bila priča da postoji tridesetak 

tih ugovora za svaku liniju posebno, da su penali strašni, to mi je čak od nekih kolega došlo, a 

koliko vidim u materijalima sam dobio samo jedan taj glavni ugovor. 

 

PETRA ŠKROBOT – Kao što je kolega Hržić rekao da nije pravnik, tako nisam niti ja 

pravnik, pa ću zamoliti pravnu službu da se očituje po svim postavljenim pitanjima i da vam da 

konkretna obrazloženja, s obzirom da su oni radili i na aneksima ugovora i na ugovorima, pa da 

dobijete konkretne informacije vezano uz sve što ste postavili. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Do sljedeće sjednice dobit ćete odgovor pisanim putem. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Prije svega nisam pohvalio gradonačelnicu, makar je iz oporbe da 

pohvalim, na dobivanju ova zadnja dva projekta. Iskreno bio sam skeptičan, ali, eto, pošteno je čak 

iz oporbe je pohvaliti i drago mi je za vrtiće i za cestu kod Falašćaka, o kojoj se već dugi niz godina 

priča da će se asfaltirati. 

Što se tiče prijedloga cijene tehničke kulture, to smo već prošli. Ono što mi se malo vrti po 

glavi zadnjih pol godine, postoji projekt iz dvije i osamnaeste, Društvo inženjera i tehničara Grada 

Samobora, koji su dali dvije tisuće i osamnaeste prijedlog obnove stare Ustave na Gradni, tamo 

kod mlina reklama. Znam da je to pitanje s Hrvatskim vodama. Jel imate kakvog saznanja, jel je 

Gradu u interesu da se pokrene taj projekt? 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pohvalama. Što se tiče Ustave na Gradni prošli 

tjedan samo odradili obilazak retencije Smerovišća – Lipovec, koje rade Hrvatske vode, velika je 

to investicija preko dvadeset milijuna kuna vrijednosti. Zapravo su bili predstavnici Hrvatskih voda 

i Vodoprivrede i pokrenuli smo i temu vezano uz Gradnu, odgovor je s njihove strane, kada se 

završi ovaj projekt vezan uz retenciju ostaje im još retencija Koretići za rješavanje problematike u 

Grdanjcima. Isto tako je moguće da idemo u projekt vezano uz Gradnu, ali njihov odgovor je bio 

da prvo riješe Lipovec – Smerovišće, a da se onda ide dalje razgovarati po pitanju Gradne. 

Definitivno nam je u interesu da se ide u taj projekt. 

 

MARKO POŽGAJ – Zahvalio bih gradskoj upravi na odgovoru vezano za kamion DVD 

Rude. Također, bih zatražio cjelokupna dokumentacija oko cijelog natječaja.  

Drugo pitanje, prema gradskoj upravi, koliko točno izvođači daju u javnost neizvršene 

radove, pošto imamo slučaj u vrtiću Pavučnjak, u Molvicama kontra padovi napravljeni, u 

Gundulićevom naselju, to sam na svoje oči vidio, cesta je napravljena s pet centimetara cakumpaka. 

Čisto da se provjeri to. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Znači to ćemo vam sve pripremiti. 
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IRENA FRANCEKOVIĆ – Prvo me zanima vezano za prijevoz i onu kružnu liniju, o 

kojoj je bilo govora. U kojoj je to fazi i da li možemo očekivati u skoroj realizaciji tu jednu liniju 

koja bi spojila centar grada s okolnim institucijama? 

Drugo pitanje je uređenje okolnih ulica. Konkretno moja Ulica Vrh u Kladju, u kojoj 

privremeno živim je u rasulu, a mislim da to nije jedina takva ulica u gradu, kada krenete od 

Starogradske prema Gornjem kraju, to je sam centar grada i nije baš uređeno. Kada ćemo mi dođi 

na red, ako ne već s cjelokupnom rekonstrukcijom i asfaltiranjem, onako kako Bog zapovijeda, 

barem s krpanjem udarnih rupa? Dogodilo se to da privatni investitori koji pretpostavljam imaju 

papire, jer su neke table izvjesili, s teškim kamionima unište i ono malo ceste po kojoj se može 

voziti. Da li postoji neki način da ih Grad natjera da te ceste vrate u prvobitno stanje? Sada će to 

ispasti dobili su dozvolu, oni svoje grade, uništili su cestu koju Grad mora sanirati, a Grad za jedan 

zahvat te vrste opet mora osigurati sredstva i tako iz godine u godinu te sve okolne male ulice 

propadaju, a ne događa se obnova. Eto, samo u tom smislu da se razmišlja, da li je to moguće na 

neki način ustrojiti i da li je moguće da se takve ulice brže saniraju? 

 

PETRA ŠKROBOT – Kružna linija, već sam najavila da radimo cijelo vrijeme po pitanju 

javnog prijevoza. Naravno, iz dana u dan nailazimo na neke nove prepreke i nove situacije, to je 

činjenica. Stalno govorim na kompleksnost problematike, ali definitivno će se ići u raspisivanje 

natječaja, kada sve pripremimo do kraja i onda će u sklopu toga biti uključena i ta kružna linija i 

još neke izmjene koje smo već prije prezentirali i govorili o njima. 

Što se tiče ovih popravaka cesta prema današnjoj situaciji iz koordinacije više od pedeset i 

pet zadataka je trenutno dano trgovačkom društvu Komunalac i oni rade maksimalnim intenzitetom 

sa svojim ljudima i mehanizacijom. Naravno da želimo to poboljšati, i slažem se da trebamo to što 

brže raditi operativno na terenu, brže rješavati sanaciju udarnih rupa i popravke tih prometnica. 

Planovi se rade za sljedeću godinu, naravno proračun se priprema i ide se, hajdemo reći, u dogovoru 

s više strana i s Vodovodom i odvodnjom u Zagrebu. Spominjali ste Starogradsku, projektna 

dokumentacija je spremna, odvodnja je spremna, odnosno prijavljeno je na fondove i prema 

informacijama to bi trebalo uskoro biti spremno za rad. Što se tiče Vodovoda i odvodnje čekamo 

još njihovo zeleno svijetlo da su nas stavili u program za sljedeću godinu. Što sam željela s time 

reći, da sve ono što bi se stavilo sljedeću godinu u proračun se želi iskomunicirati s više strana, 

odnosno da imamo pokrivenu vodu, odnosno kompletnu infrastrukturu, da nam se ne dogodi da 

idemo sanirati ili raditi kompletnu obnovu nekih prometnica bez da smo riješili infrastrukturu, da 

ne bi onda opet bilo sada ste napravili a za mjesec dana režete novi asfalt. Tako da je to možda 

odvuklo neke procese, ali dugoročno mislim da je to bolji način tako pripremati projekte za naredni 

period, pogotovo ove veće prometnice. Ove manje, kažem radit ćemo na tome da ubrzamo što je 

više moguće sanacije tih manjih cesta. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

DARKO LISEC – Matija mi je uzo pohvalu, ali ja ću se zahvaliti kao predsjednik Mjesnog 

odbora Galgovo na dobivenim sredstvima za obnovu ceste Falašćak – Galgovo. Smatram da će to 

poboljšati kvalitetu življenja, ne samo mještana Falašćaka nego i svim ljudima koji će putovati 

prema moru. To je jedina investicija koja se već duže vrijeme traži, a, evo, napokon je došla na red, 

bilo je dosta problema oko te dionice, sudjelovao sam četiri godine oko toga, razgovarao, 

pregovarao, s mještanima oko parcela da proširimo maksimalno koliko se može proširiti ta 

prometnica. Pročelnik gosp. Zvonko Župančić je, također, u tom dijelu sudjelovao i on zna najbolje 

kako ta cijela dionica izgleda, jer imamo tamo četiri klizišta i treba se osigurati i proširiti, tako da 
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je to dosta, dosta zahtjevna dionica. Krenut ćemo i veselimo se početku radova, a naravno i 

završetku tih radova. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – U svijetlu svih ovih tema koje se tiču prometne 

infrastrukture isto jedno pitanje koji se problem provlači već dugi niz godina, a konkretno radi se 

o dionici Mirnovečke ceste, tamo kod Pekare. Dakle, za to je već bilo dugi niz godina upita da bi 

se ta dionica prometno riješila, znamo da je slabo osvijetljena, pogotovo sada dolazi ovo zimsko 

doba, a na toj dionici je jako puno pješaka, školaraca i sl. Zanima me, da li je došlo do izrade 

određene projektne dokumentacije i pronalaska prometnog rješenja? Mislim, da je tu bilo i 

proteklih godina upravo u tome problem što se možda nije pronašao adekvatan način kako da se to 

riješi, a zapravo je cijela ta Mirnovečka i kod vojarne isto dosta sporna kada treba proći na drugi 

dio i kada se spušta iz Langove. Zanima me, da li su pronađena rješenja i kada bi se moglo očekivati 

konkretne radove da se poveća sigurnost kretanja putnika i vozila i općenito prometne sigurnosti? 

Imala bih isto tako pitanje koje je dosta možda ovako sada zvuči nebitno. Da li je dolazilo 

ili imamo ikakvih pomaka vezano uz status državne imovine na područje grada Samobora? To je 

isto nešto što je problem već dugi niz godina, a svakako bi nam pomoglo da se određene stvari 

riješe, a pred nama je kreiranje proračuna i slično, a s obzirom na određene lokacije u gradu, tipa 

Bregana koja je puna lokacija koje su državna imovina, od sportske dvorane, trenutno škole 

Bregana. Danas sutra želimo da se izgradi nova sportska dvorana u Bregana, pa kako će se rješavati 

imovinsko-pravni problemi s postojećom dvoranom, cijeli onaj hotel je isto pod državnom 

imovinom, pa bazen u Bregani isto tako. Oduvijek je to bio problem, teško se rješavalo, pa znamo 

da i na području samog Trga gradska uprava isto tako, odnosno određene zgrade još uvijek su 

imovinsko-pravni odnosi neriješeni s Poreznom upravnom. Zanima me, da li je bilo kakvih 

pomaka?  Evo, sada mi je došlo na pamet, hoće li tu biti nekih problema kod budućih radova na 

gradskoj zgradi, s obzirom da imamo neriješene imovinsko-pravne odnose s Poreznom upravom. 

To su moja pitanja, a to pitanje o državnoj imovini može se dati u pismenom obliku, jer je 

opširno. Uistinu me zanima, s obzirom da je bilo niz dopisa i u proteklih par godina, pa možda su 

bili neki pomaci, čisto da se zna za ubuduće što će biti s određenim lokacijama.  

 

PETRA ŠKROBOT – Na dio odgovora ću osobno odgovoriti, a za dio ću zamoli gosp. 

Zvonka Župančića iz resornog odjela da odgovori. 

Žao mi je da danas nije s nama gosp. Džepina i pročelnica Horvat, oni su nedavno bili na 

jednom skupu baš po pitanju državne imovine, gdje su obavili razgovore s državnim tajnicima i s 

osobama iz resornog ministarstva, a gdje su pokrenuli upravo tu problematiku vezano uz državnu 

imovinu. Tako da te sve detaljnije informacije će vam dostaviti iz odjela, ali definitivno se išlo 

raditi po tom pitanju.  

Što se tiče pitanja vezano uz Mirnovečku ulice to ću zamoliti gosp. Zvonka da detaljan 

odgovor. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Evo, pitanje je aktualno upravo na naše aktivnosti koje 

provodimo u zadnje vrijeme, a odnosi se na planiranje programa vezano uz proračun. Tako da smo 

mi već u ovom razdoblju predvidjeli u planu nabave da se izradi projekt na razini idejnog projekta 

za optimalizaciju prometnog toka od raskrižja na Svetonedeljskoj pa do rotora Ise Velikanovića. 

Znači, tamo imamo nekoliko konfliktnih točaka na cijelom tom potezu i zaista to treba biti 

sinkronizirano, odnosno da se omogući najveća propusna moć na svim raskrižjima. Mi sada radimo 
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na projektnom zadatku, dobit ćemo projektanta od kojeg puno očekujemo, jer to je zaista materija 

koja je dosta izazovna.   

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako se nitko više ne javlja za riječ zaključujem naš Aktualni sat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog IV. izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

  

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Evo, referirala bih se na pročelnikov kratki izvještaj o 

Prijedlogu dopuna Proračuna i posebice o podatku koji je u samim materijalima o rastu poraza na 

dohodak. Zanima me, pretpostavljam da jest, da je posljedica, ne bih rekla velikog rasta plaća, ali 

sigurno posljedica doseljavanja stanovnika u Samobor. Znamo da nam se godinama pokazivalo 

kroz godišnji izvještaj koje daje Policijska postaja da u Samoboru raste broj stanovnika, a kada je 

bio objavljen popis Državnog zavoda za statistiku da praktički iznenađujuće izgledalo da je 

Samobor pao s brojem stanovnika. Mislim da ovo zapravo na neki način osporava rezultate tog 

popisa. Zašto to sve govorim? Govorim zato jer se trebamo osvrnuti na podatak da je u Samoboru 

Osnovna škola Bogumil Toni upisala sto pedeset i tri prvašića, sljedeća škola je Osnovna škola 

Samobor sa sto prvašića, a to je sigurno posljedica toga da nam se doseljava u taj dio, znamo da se 
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tu najviše novih stanova gradi, upravo stanovništvo na tom dijelu, pa je to onda jedan pokazatelj o 

kome treba apsolutno razmišljati u proračunu od iduće godine. Znamo koje bitke muči Osnovna 

škola Bogumil Toni, možda sada baš i nije vrijeme da sada baš tu raspravljam kod ovih izmjena i 

dopuna, ali to je tema o kojoj moramo razmišljati. Ako samo možda zna pročelnik, jel je to uistinu 

posljedica toga da je to usklađeno s doseljavanjem stanovnika ili me ipak možda može osporiti to 

moje razmišljanje.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo imam kratko pitanje za pojašnjenje u vezi podataka 

koje smo dobili u materijalima. Prije par godina je u staroj školi u Langovoj planirana neka 

visokoškolska ustanova sada iz ovih materijala ne proizlazi jasno, da li će ta zgrada i dalje imati 

namjenu za visoku školu ili za nešto drugo, s obzirom da to baš nije decidirano navedeno a za to 

ćemo izdvojiti nekih šest milijuna i šesto tisuća kuna. Samo bih željela znati koja je buduća namjena 

te zgrade? 

Druga stvar, da nam malo pojasnite, s obzirom da sada izdvajamo nekih tristo tisuća kuna 

za projektnu dokumentaciju Centra za tehničku kulturu, ne znam točno kako se to zove da li udruga 

ili savez, odnosno znači to je po zakonu registrirano kao udruga. Tamo je navedeno da će oni tražiti 

sredstva iz europskih fondova u visini od dvanaest milijuna kuna, s obzirom da je to lokalitet tristo 

metara udaljen od visokoškolske buduće ili ne znam kakve namjene zgrade, pa me zanima da li 

nam netko može obrazložiti što će biti u tih dvanaest milijuna kuna, jer mi se to čini jako puno na 

tom prostoru gdje bi trebalo ostati dio za igralište, dio za tu neku zgradu. Pitom, o čemu se tu radi 

i što će tu unutra za tih dvanaest milijuna kuna biti?     

 

PETRA ŠKROBOT – Samo ću se referirati prvo na gđu Sanju Horvat Iveković po pitanju 

broja stanovnika i cijel situacija, zadnje informacija koju smo dobili iz MUP-a preko četrdeset 

jedna tisuća, evidentirana je prema njihovoj evidenciji, stanovnika, nešto čak i više, mogu vam 

pogledati u dokument i reći vam točno baš i broj. Ono što je izašlo u medijima (Jutarnjem listu i 

nekim još portalima) da smo na razini Hrvatske preko tisuću prvašića manje, a Grad Samobor je 

prvi po broju prvašića prema njihovim podacima šezdeset devet prvašića više u ovoj godini. Dakle, 

to govori u prilog tome da nam očito ljudi doseljavaju ili se rađa više djece na području Samobora 

u proteklom razdoblju, ne govorim samo za prvašiće nego općenito za cijeli broj stanovnika koji 

je evidentiran. 

Što se tiče gđe Irene Franceković, objekta u Langovoj, objekt će biti namjena za 

obrazovanje, općenito za obrazovanje. Ideja je prvo da rasteretimo školu Bogumil Toni i da bude 

privremeno rješenje dok se ne napravi rekonstrukcija i dogradnju objekta u vojarni.  

Što se tiče visokog obrazovanja to nije baš jednostavno dobiti sve dopusnice i cijeli projekt 

taj realizirati, zato što je tu uključeno i sveučilište i ministarstvo. Kada se govorilo o 

visokoškolskom obrazovanju u Gradu Samoboru, to nije mi ćemo napraviti zgradu, mi ćemo 

pokrenuti visokoškolsko obrazovanje, već sam u nekoliko navrata govorila, s obzirom da sam i 

radila na fakultetu, procedure su dosta složene i zahtjevne od samog kreiranja silobusa, od samog 

pronalaska izvođača i nositelja kolegija do prijave na sveučilište i na ministarstvo. Dakle, to je 

jedan proces, a dok riješimo problematiku škole Bogumil Toni rekonstrukcijom i dogradnjom ovog 

objekta u vojarni i dob bude prostor u Langovoj slobodan radit ćemo paralelno i na pitanju 

visokoškolskog obrazovanja i prostor u Langovoj će sigurno dobiti svoju funkciju. Što se tiče 

drugog dijela što sete spominjali projekt i vrijednosti projekta, koliko ja znam i koliko je 

prezentirano to je samo idejno rješenje, to nije sada da je razrađen glavni projekt, to su neke samo 

procjene. Tu je još puno stvari potrebno definirati, na zadnjem sastanku je zato bila i gđa Duić iz 

Županije i gosp. Vlainić, gosp. Črnjak i ja. Gđa Sanja Horvat Iveković je na jednoj od sjednica 
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Gradskog vijeća pokrenula tu diskusiju vezano uz to tko će biti nositelj projekta, kako će se stvari 

zapravo definirati, tko će participirati s kojim iznosom sredstava. Tu je puno toga što je potrebno 

definirati, vezano uz taj projekt, tako da nije da će Grad sada snositi tolike iznose sredstava koja su 

planirana, nego to tek predstoji u narednom periodu da se definira, tko će preuzeti koji dio vezano 

uz taj projekt. Dakle, puno je tu toga što je potrebno definirati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja za raspravu? 

 

Ako se nitko više ne javlja za riječ, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

IV. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 „za“ 

i 4 „suzdržan“) donijelo je 

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst IV. izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 



12 

 

Ako se nitko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 „za“, 

2 „protiv“ i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog IV. izmjene Programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjene 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 „za“, 

3 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IV. IZMJENE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst IV. izmjene Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj, malo gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. 

godinu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Nemam pitanje, nego imam jedan prijedlog za 

formiranje sljedeće godine. Znači, sada smo na točci Izmjene i dopune Programa mjera za razvoj, 

malo gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora, to uključuje malo gospodarstvo. 

Vidimo da se događa sve više manifestacija u Gradu i podržavam takvu situaciju, turisti su nam 

dobro došli. Predlažem da se u plan za sljedeću godinu u poticajnim mjerama za malo gospodarstvo 

uvrste mjere za poticanje hotelijerstva i hotelijerskog smještaja ili smještaja po sobama ili kako 

ćete već to osmisliti ili možda kakva izgradnja hostela, ako je to moguće. Znači, da se da na znanje 

gospodarstvenicima da u tom smjeru ulažu novac, jer očito turizam će postati, a od uvijek je i bio, 

jedna od naših najvažnijih grana. To je samo prijedlog.   

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

  

 Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasanje Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj, malo gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. 

godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 „za“, 

2 „protiv“ i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj, malo gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 „za“, 

3 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 „za“,  

3 „protiv“) donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst III. izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
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- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 „za“, 

1 „protiv“ i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Etičkog kodeksa ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa ponašanja nositelja političkih dužnosti Grada Samobora, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje 

vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Eugena Kvaternika u Samoboru. 
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Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje 

vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Eugena Kvaternika u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Eugena Kvaternika u Samoboru, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje Breganskog 

kolektora. 

 

Raspravu po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje Breganskog 

kolektora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje 

Breganskog kolektora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2938 i 3091, k.o. 

Konšćica. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja građevine 

infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2938 i 3091, k.o. Konšćica. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2938 i 3091, k.o. 

Konšćica, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 5179, 5505, k.o. 

Samobor te k.č.br. 3080/1, k.o. Slani Dol. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja građevine 

infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 5179, 5505, k.o. Samobor te 

k.č.br. 3080/1, k.o. Slani Dol. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 5179, 5505, k.o. 

Samobor te k.č.br. 3080/1, k.o. Slani Dol, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o davanju 

prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne 

škole Mihaela Šiloboda.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Mihaela Šiloboda.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Mihaela Šiloboda, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Prijedloga statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni di. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića Izvor. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića Izvor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića Izvor, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Prijedloga statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Prijedloga statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Grigor Vitez, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Prijedloga pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Izvor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Izvor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Izvor, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Prijedloga pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 3 „protiv“) donijelo je  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Prijedloga statuta prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj, kolovoz i rujan 2022. godine. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda raspravu su provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj, kolovoz i rujan 2022. godine. 



22 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 „za“ 

i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

srpanj, kolovoz i rujan 2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu 

Tekst Izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Već ste čuli u raspravama da će sjednica Gradskog vijeća biti negdje iza polovice idućeg 

mjeseca. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

  

 Ako nema pitanja, zahvaljujem se na današnjoj suradnji i radu Gradskog vijeća i nadam se 

da se vidimo uskoro ponovno. 

 

 S obzirom da je Dnevni red današnje sjednice iscrpljen, zaključujem 16. sjednicu Gradskog 

vijeća Grada Samobora. 

 

 

 Dovršeno u 17.25 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 


